
Title (en)
Reconfigurable multibeam antenna.

Title (de)
Mehrstrahlantenne mit wählbarer Konfiguration.

Title (fr)
Antenne émission reconfigurable.

Publication
EP 0488101 A1 19920603 (FR)

Application
EP 91120044 A 19911125

Priority
FR 9014941 A 19901129

Abstract (en)
The device relates to a reconfigurable transmission antenna comprising an energy-focusing reflector, an array of elementary sources located in the
focal region of the reflector, so as to produce the synthesis of the electromagnetic field in this region, in which the production of a spot (Spi) results
from the radiation from a fixed and identical number of sources for all the spots; one source participating in the radiation of at most one spot; a high-
level switching permitting reconfiguring of the spots by selecting the sources participating in a given spot. Application in particular to the field of
space telecommunications. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif concerne une antenne émission reconfigurable comprenant un réflecteur focalisant l'énergie, un réseau de sources élémentaires situé
dans la zone focale du réflecteur, de manière à réaliser la synthèse du champ électromagnétique dans cette zone, dans laquelle la réalisation d'un
spot (SPi) résulte du rayonnement d'un nombre fixe et identique de sources pour tous les spots; une source participant au plus au rayonnement
d'un spot; une commutation haut niveau permettant de reconfigurer les spots en sélectionnant les sources participant à un spot donné. Application
notamment au domaine des télécommunications spatiales. <IMAGE>
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